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Wloclawek 28.01.2020 r.

Prezydent Miasta Woclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkanc6w osiedla ,,Poludnie" zwracam sig z pro6b4 o wykonanie

remontu nawierzchni ulicy M.C. Sklodowskiej w czgsci naleh4cej do miasta Wloclawka

( od strony ul. Zurawiej).

Stan tego fragmentu drogi juz wiele lat temu byl w bardzo ztym stanie, obecnie s1'fuacja

j eszcze sig po gorszyla.

Chcialbym nadmienii 2e mieszkaricy tej czg(;ci osiedla podjgli sig obywatelskiej zbi6rki

podpis6w ( zebrano ponad 300 podpis6w) pod wnioskiem o remont wla6nie tego fragmentu

drogi. Niestety nie uzyskali pozytywnej odpowiednze strony Ratusza

Bardzo proszg o wykonanie remontu w/w nawierzchri

ZpowaZaniem
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